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Fråga till Kommunstyrelsens ordförande, Kommunfullmäktiges sammanträde 6
september

När vi ledamöter i slutet av augusti fick kallelsen till Kommunfullmäktiges
sammanträde 6 september stod det att Risk- och sårbarhetsanalys för Alingsås
kommun 2023-2026 var ett av ärendena som skulle tas upp. I en kungörelse i
Alingsås tidning, där kommuninvånare informeras om sammanträden som ska äga
rum, valde ordförande i Kommunfullmäktige att lyfta fram två av ärendena, ovan
nämnda analys var en av dem.

Risk- och sårbarhetsanalysen var uppe i Kommunstyrelsen 21 augusti. Jag yrkade
på återremiss för genomgång/revidering på grund av den höjda terrorhotnivån men
Kommunstyrelsen beslutade att föreslå att Kommunfullmäktige antar analysen. Två
dagar före Kommunfullmäktiges sammanträde, då beslut om analysen skulle tas,
uppdaterades kallelsen och ärendet togs bort. Precis före ärendet togs bort hade jag
ställt frågor om den tidigare analysen, den som gällde för åren 2019-2022.

Min fråga till Kommunstyrelsens ordförande är:

Varför togs ärendet Risk- och sårbarhetsanalys för Alingsås kommun 2023-2026
bort från Kommunfullmäktiges sammanträde?

Mvh Heidi Hankanen Ängberg, C
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